
1 

 

 

Parents’ Letter No. 8 

11 January 2023 

Dear Parents/Guardians, 

Resumption of Whole-day Face-to-face Classes, Lunch Arrangement after Whole-day 

School Resumption and S6 Mock Examination 2022-2023 

Please be informed of the following matters: 

1. Resumption of Whole-day Face-to-face Classes 

As announced by the Education Bureau (EDB) earlier, whole-day face-to-face classes will be 

resumed progressively from February 2023 in an orderly manner. The EDB decided that, regardless 

of student vaccination rates, all secondary schools (including our school) will resume whole-day 

face-to-face classes from 1 February 2023.  

 

You are reminded of the following school time for whole-day school: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON) 

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon. 

Tel: 2576 1871    Fax: 2882 4548 

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk       School Website: www.seksswk.edu.hk 

Time Period 

8:15 - 8:25  Roll Call & Morning Assembly 

8:25 - 9:00  1st 

9:00 - 9:35 2nd  

9:35 - 9:50  Recess 

9:50 - 10:25  3rd 

10:25 - 11:00  4th 

11:00 - 11:15  Recess 

11:15 - 11:50 5th 

11:50 - 12:25  6th 

12:25 - 13:40  Lunch  

13:40 – 13:45 PM Roll Call 

13:45 – 14:20 7th 

14:20 – 14:55 8th 

14:55 – 15:30 9th 



2 

 

 

2. Lunch Arrangement After Whole-day Face-to-face Classes Resumption 

Please be informed of the following lunch arrangement during whole-day face-to-face classes: 

 

1) All S1 students MUST stay in the school for lunch. 

2) Students may bring their own lunch or order lunch in school tuck shop. 

3) Lunch orders are placed on a monthly basis with free choices for the days. 

4) All meats are non-halal. 

5) Vegetarian meal is provided every day. 

6) Lunch order forms are available at the tuck shop each month. (The lunch order form for 

February is attached for your reference) 

7) Students should submit the order form with the cash to the tuck shop before the deadline. 

8) In case of absence, the parent may call the Vitaland Services Ltd. (67968013) before 8:30 in 

the morning asking for cancellation of meal. The amount of money will be refunded in cash to 

the student concerned next month. 

 

For any inquiry, please contact the teachers in charge Mr. TONG Yat-ting or Ms. TSANG Hoi-lun. 

 

 

3. S6 Mock Examination 2022-2023 

 

The S6 Mock Examination will begin on 17 February 2023 (Friday) and end on 3 March 2023 

(Friday), A copy of the Mock Examination Timetable and Examination Instructions are attached for 

all S6 students for reference. 

 

Parents/guardians of S6 students are requested to remind their child/ward to make good preparation 

for the examination and do the revision accordingly.  Students should also check the examination 

timetable carefully and observe the examination regulations. 

 

For any enquiries regarding the Mock Examination, please contact Mr. TONG Yat-ting (Internal 

Exam i/c) at 25761871. 

 

 

Wish you good health and an auspicious Year of the Rabbit. 

 
     Yours faithfully, 
 
 
 

               LEE Tung-ching 

                    Principal 

 

 
This Parents’ Letter can be found on our school homepage (http://www.seksswk.edu.hk/) and eClass Parent App. 

http://www.seksswk.edu.hk/
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官立嘉道理爵士中學 (西九龍) 

二零二二至二零二三年度 

第八號家長信撮要(詳情請參閱英文版) 

2023年 1月 13日 

1. 恢復全日面授課堂 

 

因應教育局公布全日面授課堂將由二○二三年二月起逐步有序恢復。不論學生的新冠
疫苗接種率，教育局決定全港中學（包括本校）由二月一日起全面恢復全日面授課堂。 

 

全日面授課堂上課時間如下： 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. 恢復全日面授課堂後的午膳安排 

煩請細閱以下有關全面恢復全日面授課堂的午膳安排: 

 

1) 所有中一學生必須留校午膳。 

2) 學生可自備午餐或於校內食物部訂飯。 

3) 所有飯單均為一個月餐單；學生可自由選擇訂餐日數。 

4) 所有肉類均為非伊斯蘭教律法的合法食物。 

5) 每天均備素菜餐。 

6) 學生可每月到食物部索取訂飯單。(現隨信附上二月份餐單以供參考) 

7) 學生須於每月截止日期前將訂飯單連同現金交回食物部。 

 

時間 課節 

8:15 - 8:25  點名及旱會 

8:25 - 9:00  第一節 

9:00 - 9:35 第二節 

9:35 - 9:50  小息 

9:50 - 10:25  第三節 

10:25 - 11:00  第四節 

11:00 - 11:15  小息 

11:15 - 11:50 第五節 

11:50 - 12:25  第六節 

12:25 - 13:40  小息 

13:40 – 13:45 點名 

13:45 – 14:20 第七節 

14:20 – 14:55 第八節 

14:55 – 15:30 第九節 
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8) 如學生請假，家長須於當天早上八時三十分前致電維他天地服務有限公司(67968013)申

請退餐，所繳款項會在下個月以現金形式退回有關學生。 

 

如有任何疑問，請聯絡負責老師湯溢庭老師或曾海倫老師。 

 

 

3. 中六畢業試 

本學年中六畢業試訂於 2023年 2月 17日(星期五)至 3月 3日(星期五)舉行，考試時間表已

隨本家長信附上。請家長參閱考試時間表及考生須知，並請督促 貴子弟勤加溫習，以爭取良

好成績。 

 

對於中六級畢業試的安排，如有任何查詢，煩請賜電 2576 1871向湯溢庭老師查詢。 

 

 

祝大家身體健康，兔年吉祥! 
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